
Zápisnica  z Valného zhromaždenia Urbárskeho pozemkového spoločenstva 
v Liptovskej Porúbke, konaného  dňa 24.3.2012 v jedálni SOU Lipt. Hrádok 
 
 Schôdza Valného zhromaždenia / VZ /  sa konala podľa programu, ktorý bol dorušený na 
pozvánkach na VZ.  
 Rokovanie otvoril predsedajúci Ing. Haluška Miroslav, privítal prítomných a prečítal 
navrhnutých členov do jednotlivých komisií. 
 Do návrhovej komisie boli zvolený: Ing. Beňo Rudolf ako predseda a Beňo Tibor a Kočtúch 
Ľuboš ako členovia. 
 Do mandátovej komisie boli zvolený : Stanisalv Šúlek – predseda, Frniaková Soňa a Karna 
Dušan. 
 Do volebnej komisie boli zvolený: Ján Bella – predseda , Ing. Čajnáková Janka, Ing. Olejár 
František, Anna Ondíková a Lýdia Rúfusová. 
 Kontrolu úloh z VZ z roku 2011 prečítal Pavel Lenárt. Všetky úlohy boli splnené až na 
uzatvorenie zmluvy s PZ Brtkovica z dôvodov, ktoré boli vysvetlené. 
 
 Správu mandátovej komisie predniesol Stanislav Šúlek - konštatoval, že podpísaných 
a splnomocnených zastupovaním na tomto VZ  je celkom 18 168 zlomkov z celkového počtu 
27 216 zlomkov, čo predstavuje 66,75 % účasť a tým je VZ uznášania schopné, nakoľko účasť je 
vyššia ako 50%. 
 Predstavenie kandidátov do výboru, za predsedu UPS a DR, ako aj členov DR previedol Ing. 
Haluška.  Na predsedu UPS bol verejne dodatočne navrhnutý Ing. Slavomír Kočtúch / navrhol p. 
Miroslav Frniak/. Ing. Kočtúch poďakoval za dôveru ale návrh neprijal. Kandidáti na predsedov 
dostali aj priestor na vyjadrenie prečo kandidujú. 
Následne predseda volebnej komisie podrobne vysvetlil ako treba volebné lístky označovať. 
Následne bol vykonaný akt volieb  vedený volebnou komisiou. Po odovzdaní volebných lístkov sa 
volebná komisia odobrala sčítavať hlasy. 
 Správu o činnosti UPS prečítal predseda UPS Ing. Kočtúch Bohuslav: 
Aj za rok 2011 nebudú vyplatené podiely zo zisku domnelým vlastníkom, ktorí nemajú vybavené 
dedičské rozhodnutia.  Najstaršie je po pani Beňovej Elene a pani Sekerkovej.   
V pestovnej činnosti  sa vykonalo uhadzovanie haluziny na 21,52 ha, zalesňovanie holín na 32,12 
ha, ochrana proti burina na výmere 64,38 ha,  ochrana proti zveri na výmere 52,08 ha a ďalšie 
činnosti.   
Odpredalo sa  drevo vo výške 19 276 m3  z toho na pni 4 208 m3 a v sortimentoch 15 068 m3 
s priemernou cenou 52,44 eur/ m3.   Úplné znenie správy je prílohou č. 1. 
 Správu o hospodárení za rok 2011 a návrh plánovaného rozpočtu na rok 2012 prečítal Pavel 
Lenárt:  Tržba za rok 2011 -  odpredaj dreva vo výške 1 032 124 eur a náklady celkom 427 275 eur.  
Plán na rok 2012 – Tržby vo výške 477 500 eur a náklady 439 550 eur.  Ich úplné znenie je 
v prílohe č. 2 a 3. 
 Správu DR za rok 2011 predniesol predseda DR  Mgr. Vladimír Fáber  Pri kontrole 
pracovných zmlúv , zmlúv o ťažbe a predaji dreva neboli zistené žiadne nedostatky . Skontrolovali 
knihu jázd a žiadaniek na využívanie motorových vozidiel. V príjmových a výdavkových 
dokladoch ako aj v účtovníctve nedostatky zistené neboli. Jej úplné znenie je prílohu č. 4. 
 Potom predsedajúci Ing. Haluška prečítal žiadosti PZ Brtkovica v Liptovskej Porúbke a PZ 
Svätojánska dolina z Lipt. Jána na prenájom pozemkov na výkon poľovného práva pre budúce 
obdobie / v Lipt. Porúbke aj v Jánskej doline/ . 
 Vyhlásenie výsledkov volieb vykonal predseda volebnej komisie Ján Bella. Zápisnica 
z výsledkov volieb je prílohou č. 5.  
 
Diskusia:  



 Predsedníčka Ocu. Lipt. Porúbka  Bc. Jana Gazdičová požiadala a navrhla splátkový 
kalendár ohľadom splácania nájmu na parcelu pri ihrisku. Zdôvodnila, prečo žiada splácanie ináč 
ako je v nájomnej zmluve.  
 Ladislav Hutka  poďakoval výboru za činnosť a požiadal o podporu pre DHZ v Lipt. 
Porúbke na opravu požiarnej cisterny v sume 1 000.- eur.  
 Lýdia Rúfusová požiadala za Ecav v Lipt. Porúbke o podporu na opravu kostola sumu podľa 
uváženie VZ. 
 Miroslav Frniak navrhol určité sumy ohľadom finančnej rezervy na pestebnú činnosť a tiež 
výplatu podielov. Navrhol tiež zníženie počtu členov výboru na 6 a tiež sa opýtal, čo s chatami . 
 Odpovedal predseda UPS  - suma na jednotlivé položky sa výbor zaoberal a navrhol ich po 
dlhšej diskusii a úvahách. Zmena počtu členov výboru sa môže realizovať len po zmene stanov. Čo 
sa týka chát, názor výboru je  - zatel ich ponechať a chatu v Skaličnej opravovať podľa finančnej 
situácie. 
 Bella k vyhláseniu výsledkov volieb skonštatoval, že boli neúspešné. 
 Ing. Adolf Chomo navrhol, ak nebude striktný príkaz z Obvodného lesného úradu, že sa 
voľba musí opakovať o 3 mesiace, aby starý výbor existoval a pracoval ešte rok. 
 
 Predseda návrhovej komisie Ing. Rudolf Beňo prečítal návrh na uznesenie. Po 
pripomienkach a ich zapracovaním do návrhu bolo uznesenie z Valného zhromaždenia schválené.  
 
 Predseda poďakoval prítomným členom za účasť a ukončil rokovanie Valného 
zhromaždenia . 
 
 
 
 
 
V Lipt. Hrádku 24.3.2012  
 
 
Zapísal: Mgr. Lenárt Pavel........................................................... 
 
Predsedajúci: Ing. Miroslav Haluška .......................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Mandátová komisia  na základe sčítania prítomných hlasov  z prezenčnej listiny konštatuje, že 
podpísaných a splnomocnených zastupovaním na Valnom zhromaždení z celkového počtu 27 216 
zlomkov je prítomných 18 168 zlomkov, čo predstavuje  6,75 % účasť.. 
 
Týmto je Valné zhromaždenie UPS Lipt. Porúbka uznášania schopné, nakoľko účasť je vyššia ako 
50%.. 
 
 
 
Predseda mandátovej komisie: Šúlek Stanislav................................................ 
 
Členovia:   Karna Dušan        .................................................. 
 
        Frniaková Soňa..................................................... 
 
 
 
 
 
Lipt. Hrádok 24.3.2012 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


